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“Govern i Cort cedeixen al xantatge del grup Barceló per sortir
impunement del Palau de Congressos”
 

El candidat de la coalició PSM-INICIATIVAVERDS a la batlia de Palma, Antoni Verger, ha comparegut avui davant els
mitjans de comunicació junt amb el vicecoordinador d’INICIATIVAVERDS, Toni Seguí, per explicar el posicionament de la
coalició sobre l’estratègia i la gestió que ha dut a terme la societat pública de Palau de Congressos, formada per
l’Ajuntament de Ciutat i el Govern.

“Lamentam que Cort i el Govern acceptin una sortida del projecte del grup Barceló sense aplicar les penalitzacions previstes
al contracte, i per tant que hagin cedit al seu xantatge”. Verger considera que l’acord és “una fugida cap endavant” que
planteja un escenari preocupant perquè “l’administració haurà d’abocar 110 milions d’euros” per a finalitzar la construcció
d’un Palau de Congressos i un hotel annex.

I tot això en un moment en què ens trobem davant moltes mancances per cobrir inversions públiques en sectors més
necessitats per Palma, en educació o assistència social, infraestructures als barris, per exemple.

“El plantejament lògic hagués estat acceptar la sortida del grup Barceló si no volia seguir, executant l’aval de 5’2 milions
d’euros, i obrir un nou concurs per acabar la construcció amb l’ajuda d’inversors privats i la posterior explotació”.

“No es pot acabar de qualsevol manera”. Antoni Verger recorda que la regidora del PSM-EN va rebutjar a la votació de Cort
la signatura d’un aval de 30 milions per concloure les obres el passat 29 de desembre. “Compartim l’objectiu d’acabar el
projecte, sobretot ara que es troba en un estat avançat de construcció, però no a qualsevol preu. No es pot permetre la sortida
de Barceló sense executar l’aval de 5’2 millons d’Euros dipositat precisament pels supòsits d’incompliment contractual”. El
grup hoteler va assumir el contracte per aquest projecte, que implicava posar 80 milions d’euros per a la construcció,
assumint el risc de què hi podia haver variacions en el mercat financer i les condicions econòmiques.

En tot cas, el líder de la coalició a Palma es mostra preocupat pel futur ja què, primer l’administració es farà càrrec de la
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finalització de les obres, però després s’haurà de convocar concurs per gestionar l’hotel. Segon la societat pública del Palau
de Congressos, el projecte ha sofert una davallada important de la seva viabilitat econòmica. “S’ha de ser valent i considerar
un possible replantejament del projecte de l’hotel perquè tota aquesta inversió pública no acabi en un sac buit”.
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Verger: “és urgent recuperar els molins del Jonquet”
 

El ple de l’Ajutament d’aquesta setmana ha tractat molts dels temes d’actualitat que preocupen als palmesans. Entre aquests,
diferents associacions de comerciants i veïns del carrer Blanquerna van acudir a la sessió per intervenir davant la sala i
manifestar un cop més els seus posicionaments respecte la peatonalització.

PSM-INICIATIVAVERDS manté el convenciment que els eixos cívics contribueixen a fer més amable i accessible una
ciutat, i permeten redimensionar a l’escala humana la mobilitat de les persones al mateix temps que limiten la dependència
del transport particular en cotxe.

A més, hi va haver altres qüestions que es van tractar durant la sessió i sobre les quals el candidat a la batlia, Antoni Verger,
va manifestar la seva opinió. Aquest és el cas de la situació dels molins del Jonquet.

“No es pot consentir l’estat de degradació en què es troben, i l’Ajuntament ha de prendre les mesures pertinents per evitar
que suposin un risc per a la seguretat dels veïns del barri palmesà, però també per recuperar tot el valor patrimonial d’aquests
elements emblemàtics de Palma”. Antoni Verger va ressaltar l’estat lamentable i precari dels molins, mentre recordava que la
seva rehabilitació està durant massa temps i massa traves.
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La coalició de Palma activa la campanya cara a cara per
revalidar un govern progressista a Palma
 

El líder de la coalició i candidat a la batlia de Palma, Antoni Verger, va presentar ahir un acte al Centre Flassaders per
començar a mobilitzar els voluntaris per tal de preparar les activitats que han de permetre fer arribar als votants i indecisos el
projecte de la coalició per Ciutat.

Antoni Verger va demanar als presents “la màxima responsabilitat i compromís per engegar una campanya directa amb els
veïns, amb els familiars, propera amb tots aquells votants que seran decisius per revalidar un govern netament progressista,
d’esquerres i ecosocialista, que aprofundeixi la tasca iniciada aquests anys”.

Marisol Fernández, número dos de la coalició, va intervenir també per recordar la importància d’una campanya de
proximitat, basada en el cara a cara, que transmet amb coherència i convicció el projecte de la coalició.

PSM-INICIATIVAVERDS s’ha marcat com a objectiu arribar a mobilitzar fins a 500 voluntaris en els propers mesos perquè
difonguin el missatge.
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Balanç de legislatura (III): Feim front a la crisi econòmica i social
 

Aquest és el tercer fragment de la publicació que mostra i demostra la feina feta pel PSM i INICIATIVAVERDS durant
aquesta legislatura des dels diferents àmits de govern. En aquest cas, els representats dels dos partits a les institucions han
aportat mesures i accions concretes per fer front a la crisi econòmica i financera internacional que ha accelerat i agreujat el
procés d’esgotament del model econòmic basat en el turisme i la construcció que ha caracteritzat les Illes Balears.

Aquest model ens ha deixat com a conseqüències negatives una excessiva explotació dels recursos naturals, ser una de les
regions de tota la UE que menys recursos destina a la recerca i la innovació (0,25% del nostre PIB) o tenir una població en
edat de treballar amb un dels índex més baixos de formació de tot l’Estat i la UE.

A aquests impactes del model econòmic hi hem de sumar l’injust model de finançament autonòmic que pateixen les Illes
Balears i que ens ha convertit en el territori de l’Estat que més paga en imposts i menys serveis rep. Per tant, les dificultats
del Govern de les Illes Balears per a fer actuacions davant la crisi són majors ja que tenim unes institucions autonòmiques,
insulars i municipals en pràctica fallida econòmica a causa d’aquest mal finançament.

En conseqüència, som l’autonomia on la renda familiar disponible ha caigut de manera més dràstica en els darrers anys i un
dels territoris amb més cases amb dificultats per a arribar a finals de més.

Per tot això, som partidaris d’un canvi de model i hem contribuït a posar les bases per a passar de l’economia basada
excessivament en el ciment i el turisme barat a un model més equilibrat entre els sectors, que aposti fermament pel
coneixement, la innovació, l’emprenedoria i les activitats econòmiques sostenibles en l’entorn natural.
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Inaugurada l'exposició "Emili Darder: Coherència i compromís"
 

  

L’acte va comptar amb un nombrós públic, encapçalat pels familiars de l’homenatjat Emili Dader. També hi foren presents
el conseller de Cultura i Patrimoni, Joan Font; el recentment nomenat director de l’Institut Ramon Llull, Ramon Villatoro; la
regidora de Cultura, Joventut, Patrimoni i Política Lingüística, Nanda Ramon; la directora de l’Institut Ramon Llull a les
Balears, Fanny Tur; el director insular de Cultura, Maties Garcias, i el responsable de difusió de l’associació Arca, Biel
Barceló, entre molts d’altres.

L’exposició es podrà visitar, lliurement i gratuïtament, a la sala multiusos de la Misericòrdia fins al proper dia 26 de febrer,
amb un horari de dilluns a divendres, d’11 a 13.30 h i de 17  a 20 h; dissabte, d’11 a 14 h. També tindran continuïtat les
conferències programades dins el cicle per tal de tractar en profunditat cada un dels aspectes que fan d’Emili Darder un
referent humà, cultural i polític. Finalment, també es farà en aquests dies un cicle de visites guiades per la ciutat d’Emili
Darder.

L’acte d’inauguració de l'exposició i la primera conferència del cicle coincideix expressament amb l’aniversari de la mort
d’Emili Darder i Cànaves, darrer batle republicà de Palma, amb l’objectiu de donar continuïtat als actes commemoratius
d’aquesta data que tant l’Ajuntament de Palma com el Consell de Mallorca celebren des de principis de legislatura.

Cada una de les activitats, i també la mostra, fa referència, òbviament, l’afusellament de Darder, que fou el darrer batle
republicà de Palma, però sobretot posa l’accent en el seu perfil humà i professional. És, en definitiva, una mirada global a la
figura de Darder emfatitzant-ne l’impuls a la regeneració de la política, la medicina, l’educació i la cultura local; el
compromís social i polític, sempre al servei de la ciutadania.
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'Blanquerna i la mobilitat com a eina transformadora'
 

Sens dubte la mobilitat ha estat una de les apostes principals del Govern i de l'Ajuntament, perquè creim que és una eina de
transformació social de primer ordre. L'impuls a bona xarxa de carrils bici, la creació dels eixos cívics o les primeres passes
del tramvia són decissions de les quals em sent molt orgullosa d'haver participat; no només plantegen una nova forma de
moure'ns, més sostenible i respectuosa, sinó que volen contribuir a un nou model de Ciutat, més humana, més amable.

Al Ple d'ahir vàrem viure un interessant debat sobre la peatonalització de Blanquerna, un assumpte en què el PSM sempre
hem mostrat una posició tan ferma com estudiada i participada per veïnats, comerciants i visitants: des de bon principi vàrem
rebutjar l'apedaçat que suposava la semipeatonalització. Estam segurs que la peatonalització total d'aquest eix cívic el
convertirà amb el temps en un atractiu passeig comercial, dinamitzarà econòmicament la zona, alhora que contribuirà a
crear-hi una estructura comunitària més forta.

És clar que els principis sempre són difícils, i que els canvis sempre plantegen problemes; diverses entitats han intervengut en
el plenari per plantejar les seves reserves. Se les ha d'escoltar, incorporar les aportacions que es puguin incorporar, mirar de
minimitzar els inconvenients inicials, i explicar-los millor les avantatges que hi ha darrera una decissió municipal ben
fonamentada per estudis tècnics; però diverses intervencions a favor de la decissió presa ens demostra que no anam
desencaminats, i que el rumb pres és bo.

Hi ha un argument que tot i estar molt mastegat em sembla molt exemplar: la peatonalització del carrer dels Oms va ser motiu
de duríssimes controvèrsies de tot d'una; però qui defensaria ara que hi tornassin a passar els cotxes? No estan molt contents
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els comerciants i els veïnats? Sense vocació sibil·lítica, estic segura que la seqüència es repetirà a Blanquerna. I qui vulgui ara
fer-ne batalla política per treure rèdit electoral de les normals reticències veïnals inicials farà un mal favor a la Ciutat.
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